



CERTIFICATE OF REGISTRATION

This is to certify that

Foshan Ameriforge Manufacturing Technology Co.,Ltd.

No.5 Yinxiang Rd.,Fengxiang Industry Park,Daliang, Shunde, Foshan, Guang Dong China

The above organization has been audited in accordance with the requirements of AS9104/1:2012. QMI-SAI Canada Limited (SAI Global) located in Toronto, Ontario, Canada is accredited under the Industry Controlled Other Party (ICOP) scheme. The certificate is issued at the accreditation location in Toronto, Canada.

operates a

Quality Management System

which complies with the requirements of

ISO 9001:2015 + AS9100D

for the following scope of certification

Manufacture, Machining and Processing of Parts for Aerospace, Energy ad Oil & Gas industrial N.D.T. (UT,PT), Welding, and Heat Treatment Processing of Parts. EDM, and WEDM of parts.

Certificate No.: CERT-0145148
File No.: 1058343
Issue Date: November 19, 2021

Original Certification Date: January 16, 2007
Certification Effective Date: January 13, 2022
Certification Expiry Date: January 12, 2025

Frank Camasta
Global Head of Technical Services
SAI Global Assurance



AS9100D





CERTIFICATE OF REGISTRATION

兹证明

佛山市美锻制造技术有限公司

广东省佛山市顺德区大良凤翔工业区银翔路5号

上述组织的审核是按照 AS9104/1:2012. 的要求进行， SAI 国际认证服务有限公司(贸易又名 SAI Global)由 Industry Controlled Other Party (ICOP) 认证管理项目认可， 本证书由认可地加拿大多伦多发放。

运行了

质量管理体系

符合以下标准

ISO 9001:2015 + AS9100D

认证范围

飞机零部件、能源和石油天然气工业零部件的制造和加工；无损探伤工艺（超声波探伤，渗透探伤），焊接，热处理；电火花加工，线切割加工。

认证证书编号： CERT-0145148

初次认证日期： 2007 年 01 月 16 日

认证客户编号： 1058343

证书生效日期： 2022 年 01 月 13 日

证书发放日期： 2021 年 11 月 19 日

证书截止日期： 2025 年 01 月 12 日

Frank Camasta
Global Head of Technical Services
SAI Global Assurance

